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Referat af Bestyrelsesmøde 
Nr.  2024 - 2 

Torsdag den 29. Februar kl. 18.00-21.00 
Sted: Klublokalet 

 
Deltagere: Linda Lund Tietze, Karin Elbæk Nielsen, Susanne Schultz, Nadja Josty, John Olesen 

Afbud: Mick Larsen, Søren Høegh Butzbacker 
 

1. Godkendelse af referat fra 
sidste møde 
Linda Lund Tietze 
 

Godkendt 

2. Velkomst og siden sidst  
Linda Lund Tietze 
 
Punkter: 

 Generalforsamling 
 Konstituering af 

bestyrelsen 
 Godkendelse af 

forretningsorden 
 

 
 
Evaluering af klubaften og Generalforsamling: 
Ud fra egne oplevelser og tilbagemelding fra deltagere var der stor 
tilfredsheds med arrangementet, og det fine fremmøde.  
 
Bestyrelsen konstituerede sig med genvalg af Karin til næstformand 
 
Forretningsordenen medsendes referatet til bestyrelsen, og 
drøftes/godkendes på næste bestyrelsesmøde 
 
 
 
 
  

3. Nyt fra 
Forretningsudvalget 
Linda, Nadja og Karin 
Punkter: 
 

Intet nyt. 

4. Status i Konkurrence-
afdelingen 
Mick Larsen og John Olesen 
Punkter: 

 

Fortsat meget stort fremmøde til vores morgentræninger (K-
afdelingen) - der møder et sted mellem 12 og 17 op hver gang, 
hvilket er supergodt. 
 
Arbejdet med dette års sponsorstævne er i fuld gang - "stævnet" 
afholdes onsdag d. 13. marts i vores normale træningstid. 
Svømmere og forældre er ved at indsamle sponsoraftaler. 
 
Der er kommet nye tasker til alle samt fiber håndklæde - vores 
badehætter med navn kommer i starten af marts. Der er stor 
glæde over de nye tasker. 
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I den kommende weekend skal alle til stævne i Odder. Afgang 
fredag middag og hjemkomst søndag aften. 
Weekenden efter Odder har vi 4 svømmere der skal til Øst 
junior/senior mesterskab (Stefan, Christopher, Marius, Sisse) 
 
Fredag d. 22. marts er der afgang til Malaga, alle glæder sig 
naturligvis meget til turen. 
 
Enkelte svømmere skal med Solrød Svømmeklub til et stævne i 
Tyskland i april. 
 
For første gang i meget lang tid har vi svømmere kvalificeret til 
Danish Open i april  (Bellahøj). 
 
Der er henvendelser fra andre svømmeklubber om at komme til 
Haslev på K-holdet. Der tages en individuel vurdering. 
 

5. Nyt fra Sponsorudvalget 
Mick Larsen/Søren 
Butzbacker 
Punkter: 

 

Der er søgt sponsorat hos Spar-invest og Nykredit af to 
medarbejdere, som har børn i K-afdelingen. 
 
Sponsorudvalget har haft fokus på at finde ting, vi har brug for, og 
som de kan søge til. 
 
 
 

6. Status i Svømmeskolen 
Susanne Schultz 
Punkter: 

 Livredning 
 

Hold update 

Opdateret medlemmer er 568  -  tilmeldinger 616, status for sidste 
år: 552 medlemmer , 612 tilmeldinger, hvilket betyder at vi har 
vendt den nedadgående kurve vi har haft de seneste år.  

Der kommer stadig ca. 2-5 nye tilmeldinger ind hver uge. Det er 
stadig Vandgymnastik hold der er tilbagegang i.   

Personale update 

 Forberedelse af nye kontrakter till instruktører/hjælpeinstruktører, 
for den kommende sæson- 

Vi åbner for booking af ny sæson booking 1. maj. 
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Instruktør/hj instruktør besætningen er ved at blive fastlagt for den 
kommende sæson. 

 Arrangementer indtil årsskiftet  

Familiesvøm 

Næste familie svøm er den 9 marts og 4 Maj. 

Instruktør samling : intet at berette  

Ungeudvalg :  

Der er startet et ungeudvalg op og stå med repræsentanter for de 
unge instruktører/hjælpeinstruktører. Det er Sisse, Nicholine og 
William. Vi har haft vores første møde, og vi har aftalt at der skal 
mødes hver 3 måned.  

Første møde blev der diskuteret hvad udvalget skulle lave og vi 
lavede mål og delmål. De kom med masser af gode idéer og input 
som vi har fulgt op på og implementeret.  

Bl.a ville de gerne have en instruktør dag med DGI og det er 
arrangeret til den 24 aug. Info kommer ud næste uge, at de skal 
reservere dagen.  Julefrokosten for alle instruktører vil de også 
bevare.  

Der var også mange praktiske ting så som oprydning i depotet, ting 
der var gået itu, børn med særlige behov, profil og tlf nr.   

 Klubmesterskab: Her skal der gennem tænkes et nyt koncept, 
hvilket vil blive taget op på næste bestyrelsesmøde.  

Generelt:  De nye udfordringer er at forældre der ikke skal i 
bassinet, bruger bad og sauna. Det må man ikke, hvilket også 
bliver påpeget af svømmehallens personale.  

Klublokalet  

Susanne har lavet nogle skilte om at man skulle rydde op efter sig – 
de er simpelthen blevet taget ned ☹. Man skal stadig rydde op 
efter sig.  
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DGI : Jeg har haft møde med  Signe fra DGI den 5 feb og vi 
arrangere ” instruktør dag ” i vandet for alle vores instruktører, der 
kommer en og lærer dem nye tricks,  

Der kommer kurser for hjælpetræner den 20-21 marts i Brøndby 
uden overnatning – vi skal have 4 med  

 Aquacampen : Er ved at blive arrangeret og bemanding er på 
plads. Susanne fortsætter som tovholder.  

Nye hold tiltag :  At gå til sauna …  Vi undersøger mulighederne i 
samarbejde med svømmehallens personale 

 
7. Sociale Aktiviteter 
Susanne / Linda 
Punkter:  

- Kommende 
aktiviteter 

 

Vi skal til at planlægge, sidste svømmedag i maj med is og 
Goodiebags til børnene 

Familiesvøm 9. marts og 4. maj 

 
8. Tilskud og puljer 
Linda og Nadja 
 Punkter:  
Kommende ansøgningsfrister 

 Aktivitetstimetilskud 
(1.april)  

 Lokaletilskud (1 april) 
 Uddannelses- og 

kursuspuljen (løbende 
ansøgninger) 

 Udviklings- og 
materialepuljen (1 
juli, 2 runde) (Karin) 

Aktivitetstimetilskud – Linda har søgt (deadline 1. april) 

Lokaletilskud – Nadja – gøres inden 1 april. 

Kursus: der søges løbende eftersom vi deltager i kursuser. (Nadja 
ansøger) 

 

Vi skal have reduceret i vores indmeldte ønsker (26/11 2023) til 
udviklings- og materialepuljen. Vi følger op med kommunen. 

9. PR /Markedsføring 
Susanne/(Pernille R) 
 
Punkter:  
Hvilke historier skal på 
SoMe/avisen? 
 

Det er dejligt med mere aktivitet på SoMe. 
Det overvejes at lave en særskilt Facebook/Instragramkonto for K-
afdelingen. 
 
Husk også at skrive til Faxe Posten med udvalgte historier. 
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11. Regnskab og 
budgetopfølgning 
Nadja 
 
Punkter: 

 Regnskab/budget 
2024 

 Fastsættelse af 
kontingent 
2024/2025 
 

 
Ikke den store udvikling i økonomien endnu i 2024, da der senest 
er opgjort 13. februar. 
 
 
Kontingentet, som det blev besluttet på bestyrelsesmødet i januar 
2024, for sæson 2024/2025 er det, som bestyrelsen beslutter, inkl. 
Pensionistrabat. Det er en 10% stigning ift. denne sæson. 

12. IT / Hjemmeside 
Punkter: 

 Oprydning på 
hjemmesiden 
 

 

Jørgen og  Susanne har været noget igennem og fjernet noget 
gammelt, andre må gerne komme med forslag til ændringer  

  

 
13. Punkter til næste 
bestyrelsesmøde 
 

Svømmeklubbens 25 års jubilæum (25. februar 2024) 
Klubmesterskab koncept 
Hvordan får vi flere tilmeldinger til svømmeskolen (f.eks. 
familiedagene) 
 

14. Eventuelt 
Punkter  

Karin deltager i Dansk Svømmeunion Region Sjællands årsmøde 
4.marts i Roskilde. 
DGI Storstrømmen netværksmøde 9. april, Linda og Susanne 
deltager. 
 

15. Datoer for kommende 
bestyrelsesmøder i 2024 

Mandag 22. april kl 18. 

Gennemgang af referat 
Linda Lund Tietze 
 

 
Udarbejdet af. Karin Elbæk Nielsen 
 

 


